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Zwracarn sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkafc6w Osiedla

Kazimierza Wielkiego o wyjaSnienie na jakim etapie jest Urz4d Miasta

w sprawie negocjacj i z obecnymi wla6cicielami terenu gdzie zostanie

wytyczona ul. Radyszyriska.

Wa'2ne jest dla mieszkafc6w, by ta sprawa zostala pomy6lnie zalatwiona

a w p6Zniejsrym czasie ulica zbudowana tak, aby mieszkafcy mogli swobodnie

dojecha6 do swoich posesji.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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